
 

Populärutgåva – Styrelsemöte i Västkustens Båtförbund 

 

Datum: 13 maj 2025 

Plats: Långedrag 

 

Styrelsen i Västkustens Båtförbund (VBF) höll sitt femte möte för året. Här är en 

sammanfattning av de viktigaste punkterna. 

 

Appen pausas av SBU – men VBF går vidare 

 

Jan presenterade projektplanen för VBF:s app. SBU:s kansli anser att man ännu inte är redo 

att driva appen centralt, men VBF fortsätter utvecklingsarbetet i egen regi. En presentation för 

höstens Unionsråd ska tas fram för att mäta intresse bland andra båtförbund. 

 

Ekonomi – medlemsavgifterna på plats 

 

Leif-Göran rapporterade att inbetalningarna av medlemsavgifter nu är klara. Kassan uppgår 

till nästan 2,6 miljoner kronor. Första delbetalningen till SBU (drygt 927 000 kr) blev 

försenad, men är på väg. Nästa delbetalning sker i slutet av juni. 

 

Miljöarbete och utbildning i fokus 

 

Stellan informerade om kommande enkät kring XRF-mätningar samt planering av höstens 

utbildning. Ett test med GEL-metoden för sanering ska genomföras. VBF behöver också följa 

upp tidigare mätningar. 

 

Prova på-dag den 23 augusti 

 



 

Planeringen är igång för årets “Prova på-dag” på Öckerö. Friluftsfrämjandet ställer upp som 

funktionärer, och småbåtsracing från Dalarna är inplanerad. VBF ansöker om bidrag från 

SBU:s fond och marknadsföring ska ske via lokalpress. 

 

Regionmöten och organisationsutveckling 

 

Ett regionmöte föreslås hållas på Väderöarna i oktober. Organisationsgruppen inom SBU har 

haft möte och diskuterar att förbunden ska leverera en mer enhetlig medlemsservice. Förslag 

till stadgeändringar är på gång. 

 

Övrigt från styrelsemedlemmarna 

• Gårda Brygga funderar fortsatt på medlemskap – informationsmaterial har skickats. 

• Krister försöker få kontakt med Träslövsläge. 

• Birgitta har skickat in underlag för sjösäkerhetskurser – arbetet går vidare med 

leverantören Klippan. 

• Jonas informerade om en vindkraftsetablering till havs – inga invändningar från VBF 

så länge fritidsbåtslivet inte påverkas. 

• Stellan berättade om ett samarbete mellan Kryssarklubben och Jotun i Norge för att 

mäta kopparutsläpp från båtbottenfärg. 

 

Kommande möten 

• 16 juni kl. 13:00–15:00 (digitalt) 

• 10 september kl. 10:00 (plats beslutas på nästa möte) 

 

Mötet avslutades med ett tack från ordförande Jonas Turitz. 
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